
Protokół Nr 8/07 
 

z posiedzenia komisji rewizyjnej 
dnia 27 czerwca 2007 r. 

odbytego w sali konferencyjnej urzędu nr 201 
 
 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 800 
Zakończenie posiedzenia godz. 1000 

 

 
Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Bronisław Jurec , który 
powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu . 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą  
załącznik do protokołu oraz wójt gminy , zastępca i skarbnik gminy . 
Na podstawie listy obecności przewodniczący komisji stwierdził quorum przy którym 
komisja moŜe obradować i podejmować  prawomocne decyzje .  
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie , otrzymując 
materiały .  
Porządek posiedzenia został przyjęty przez komisję w brzmieniu jak niŜej :  
1.Zatwierdzenie porządku posiedzenia  
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji  
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 29 czerwca 2007 r.  
4.Ocena realizacji wykonania budŜetu Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska w 2006  
   roku  
   Opinia komisji na sesję  
5.Sprawy róŜne  
6.Zamknięcie posiedzenia komisji  
 
Ad.1 
Jak wyŜej . 
Ad.2 
Protokół Nr 7/07 z poprzedniego posiedzenia komisji został przyjęty jednogłośnie bez 
odczytywania .  
Ad.3  
Przewodniczący komisji odczytał projekty uchwał przygotowane pod obrady sesji , komisja 
je przeanalizowała , wysłuchała uzasadnień i wyjaśnień , następnie je zaopiniowała jak 
niŜej :  
- projekt  uchwały Nr IX/43/07 w sprawie wyraŜenia zgody do zawarcia umowy dzierŜawy  
   na okres dłuŜszy niŜ trzy lata i wyraŜenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargu  
   na dzierŜawę  
Wójt Gminy –dodatkowo poinformował ,Ŝe mija termin 3 –letniej dzierŜawy i dalsze 
wydzierŜawienie wymaga zgody rady,  umowa na dzierŜawę zostanie podpisana tylko na 
jeden rok ,  bo jest przygotowywana zmiana w planie i potem ogłoszony zostanie  przetarg 
na dzierŜawę. 
Komisja w/w projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie .  
-projekt uchwały Nr IX/44/07 w sprawie zmiany wydatków gminnego funduszu ochrony  
 środowiska i  gospodarki wodnej na 2007 r.- komisja zaopiniowała pozytywnie ,  
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- projekt  uchwały Nr IX/45/07  w sprawie zmian budŜetu gminy na 2007 r. , zmiany  
  limitów wydatków na   wieloletnie programy inwestycyjne oraz zmiany wydatków na  
  programy i projekty realizowane ze środków pochodzących z funduszy strukturalnych i  
  Funduszu  Spójności Unii   Europejskiej 
Radny Lutyński – zgłosił wniosek o treści : 
W ramach zmiany w limitach wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne w latach 
2007-2009 wnioskuję o przeznaczenie kwoty 20 000 zł na projekt  remontu lub przebudowy 
świetlicy wiejskiej w Warchlinie . 
Uzasadniając wniosek radny stwierdził ,Ŝe duŜo wcześniej zgłaszał ten problem dotyczący  
remontem świetlicy wiejskiej  w Warchlinie , która wymaga remontu . 
Dalej radny powiedział ,Ŝe zaplanowane były  remonty  na świetlicach , a potem robi się 
inwestycje i pojawiły się , aŜ trzy świetlice ( Golino , Skalin , StrzyŜno)  
Wójt Gminy -  wyjaśnił ,Ŝe w budŜecie znajdowały się środki na remonty świetlic , a teraz 
zakłada się na opracowanie dokumentacji na przebudowę tych świetlic w związku ze 
zmianami przesunięto do wydatków inwestycyjnych .   
Na roboty budowlane świetlicy w Grzędzicach i  budynku  usługowego w Klępinie  muszą 
być zapisane środki , aby mógł być rozstrzygnięty  przetarg wg dokumentacji 
kosztorysowej . 
Radny Lutyński w dalszej dyskusji dotyczącej świetlic m.in. powiedział  ,Ŝe powróci do 
rozliczenia remontu świetlicy w Małkocinie . 
Wójt Gminy – wyjaśnił ,Ŝe w swoich decyzjach kieruje się   potrzebami mieszkańców i od  
świetlic nie ma juŜ odwrotu , trzeba je remontować . Wójt równieŜ poinformował ,Ŝe 
zmieniły się przepisy ustawy o zamówieniach publicznych  i zgodnie ze zmianą  moŜna 
udzielać zamówienia do 14 tys ero , bez stosowania jej przepisów i z tego będziemy 
korzystać .  
Odnośnie remontu świetlicy w Warchlinie to nie prawda , Ŝe nic się nie robi , bo został 
zrobiony remont dachu ,a  planuje się m.in.  dobudowanie toalet i to juŜ nie będzie remont 
tylko inwestycja .Wójt podkreślił ,Ŝe duŜo zostało wykonane jeŜeli chodzi o świetlice i jest 
pewna  kolejka w planowaniu prac .    
Skarbnik Gminy dodatkowo wyjaśniła , Ŝe przy tym zakresie robót w w/w świetlicach  nie 
moŜe to być remont i potrzebne jest pozwolenie na budowę i dlatego będzie to wydatek 
majątkowy .  
Radny Lutyński – odnosząc się do kolejności wykonywania  remontów  świetlic   
zaproponował ,aby gmina opracowała harmonogram  w jakiej kolejności będą 
remontowane świetlice  i radny pozytywnie  odniósł się do zmiany przepisów ustawy o 
zamówieniach publicznych , iŜ gmina powinna z tego korzystać .  
Wójt Gminy – odnosząc się do remontu  świetlicy w  StrzyŜnie wyjaśnił ,Ŝe w zapisanych 
w budŜecie  remontach  świetlic - zakres prac na tą świetlicę był zaplanowany i to było 
wymiana okien i ogrodzenie terenu  , a doszło m.in. wykonanie  centralnego  ogrzewania i 
dlatego musi być opracowana dokumentacja .  
Komisja w/w projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
Wniosek radnego zostanie przedstawiony na sesji .  
- projekt uchwały Nr IX/46/07w sprawie określenia  i formy informacji o przebiegu  
  wykonania budŜetu   Gminy Stargard Szczeciński za pierwsze półrocze roku  
  budŜetowego- komisja  zaopiniowała pozytywnie ,   
- projekt  uchwały Nr IX/47/07  w sprawie ustalenia kwoty poręczenia – komisja 
zaopiniowała pozytywnie ,  
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- projekt  uchwały  Nr IX/48/07 zmieniającą Uchwałę Nr V/26/07 Rady Gminy Stargard 
Szczeciński  z dnia   23 lutego 2007 r. w sprawie wyraŜenia zgody na przystąpienie do 
Stowarzyszenia  
Wójt Gminy – poinformował ,Ŝe na dzień dzisiejszy projekt tej uchwały zostaje wycofany, 
bo tak uzgodniono na zarządzie WIR . 
- projekt  uchwały Nr IX/49/07 w sprawie powołania zespołu do spraw opiniowania  
  kandydatów na  ławników – komisja  zaopiniowała pozytywnie .   
Ad.4 
Przewodniczący komisji poprosił o uwagi bądź pytania do informacji , którą radni 
otrzymali wraz z zawiadomieniem , a  dotyczy realizacji wykonania budŜetu Gminnego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 2006 r.   
Radny Lutyński – powiedział ,Ŝe w ramach   gminnego funduszu w wydatkach jest 
zaplanowana kwota 50 000 zł  z przeznaczeniem na budowę przydomowych oczyszczalni 
ścieków . Radny przypomniał ,Ŝe była juŜ mowa aby  opracować  regulamin , bo ten 
problem był poruszany i co się w tej sprawie dzieje .  
Wójt Gminy – odpowiadając wyjaśnił ,Ŝe to był  jego pomysł dofinansowania budowy  
przydomowych  oczyszczalni ścieków , ale pojawił się problem prawny , dotyczący  
sposobu dofinansowanie budowy oczyszczalni , tego co zostaje własnością właściciela , bo 
nie moŜna tego przejąć na gminę . 
Dalej wójt poinformował ,Ŝe o tym rozmawiał np. w Strumianach na zebraniu wiejskim i na 
dzień  dzisiejszy  nie ma chętnych . 
Zdaniem wójta w okresie wakacyjnym problem  powinien się rozstrzygnąć i na sesję 
wrześniową regulamin  dofinansowania postaramy się przygotować .  
Komisja przyjęła  opinię do w/w informacji ,jak niŜej  :  
Komisja Rewizyjna przyjęła przedstawioną informacj ę i pozytywnie zaopiniowała  
wykonanie budŜetu Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 
w 2006 roku . 
Komisja ponadto wnosi o opracowanie regulaminu dofinansowania podłączeń 
oczyszczalni przydomowych dla  mieszkańców tych miejscowości , gdzie nie będzie 
kanalizacji sanitarnej .   
Ad.5 
Radna Domańska zgłosiła następujące sprawy : 
- droga za kościołem w Krąpielu jest niszczona przez duŜe cięŜarowe samochody , które  
   przewoŜą materiały  , a mogłyby równieŜ jeździć drogą między jeziorkami , 
-  czy moŜna poszukiwać  osoby chętnej na postawienie reklamy  na terenie  przy świetlicy? 
- sprawa ogrodzenia posesji świetlicy wiejskiej , 
- czy były prowadzone rozmowy na temat chodnika , a najbardziej wzdłuŜ przystanku dla  
   bezpieczeństwa , 
- jest propozycja –wniosek , aby pomieszczenia w bloku nr 45 ( po wymiennikowni ciepła )  
   przeznaczyć   na mieszkanie zastępcze lub w razie potrzeby na mieszkanie awaryjne , 
Wójt Gminy odnosząc się do w/w spraw wyjaśnił ,Ŝe odnośnie reklamy to moŜna szukać 
osób chętnych , ale zgodnie z obowiązującymi przepisami , ramki ogrodzeniowe są 
wykonywane , dla bezpieczeństwa przejęcia przez drogę   przy przystanku  
występowaliśmy do Krajowej Dyrekcji Dróg o światełka,  ale odpowiedź jest negatywna , a 
odnośnie przeznaczenia pomieszczeń na mieszkanie to musimy wystąpić o zapytanie  do 
nadzoru budowlanego . 
 

 



- 4 - 
Radny Lutyński – poinformował  ,Ŝe na stronie internetowej jest wykaz osób , którym 
umorzono podatek i tutaj radny zapytał się o następujących podatników :  ZODR 
Barzkowice , GS Święte i Firmę Ozimek . 
Wójt Gminy – wyjaśnił ,Ŝe są to umorzenia podatkowe za rok 2006 i  w kaŜdym przypadku 
jest to pomoc de minimis  i tak w przypadku ZODR Barzkowice jest to umorzenie 
zaległości podatkowych w podatku od nieruchomości dotyczącego Elektrowni Wiatrakowej 
( wiatrak pozostał dla celów szkoleniowych i nie przynosi zysków ) , GS Święte umorzenie 
odsetek za zwłokę od zaległości podatkowych z tytułu podatku od nieruchomości , Firma 
Ozimek –umorzenie zaległości podatkowej w podatku od nieruchomości z tytułu 
prowadzenia działalności gospodarczej . 
Radny Lutyński – kolejno poruszył juŜ zgłaszaną wcześniej sprawę , która  dotyczyła 
przejęcia  drogi pomiędzy blokami w Małkocinie , bo jest groźba Ŝe ma być wykupiona i 
naleŜałoby tą drogę poszerzyć . 
Wójt Gminy – wyjaśniła ,Ŝe ta droga na pewno będzie przejęta i nie będzie drogą prywatną. 
Ad.6 
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Bronisław Jurec 
podziękował wszystkim za udział i zamknął posiedzenie . 
 
 
Protokołowała :                                                                                 Przewodniczący Komisji   
Z. Stoczkowska                                                                                      Bronisław Jurec  
Data sporządzenia :                                                                           Data podpisania :  
2007.06.27                                                                                         2007. ……………. 


